
ZAPISNIK SESTANKA KS ROŽNA DOLINA 

št. 10/2015 

v četrtek,03.12.2015 ob 18.00 

 
Prisotni: Boštjan Komel, Denis Marvin, Domen Šebenik, Miha Velikonja, Boža Loverčič 
Špacapan, Tomaž Gregorič, Aleksej Gorjup, Borut Hvalič, Slavko Šuligoj  

Predsednik Boštjan Komel pozdravi prisotne in predlaga naslednji 

Dnevni red: 

1. Pregled sklepov in zapisnika 9. seje ter potrditev. 
2. Seznanitev povabljenih članov odbora za CERO o opravljenih razgovorih in razprava.  
3. Priprava in zadolžitve članov sveta za izvedbo srečanja krajanov. 
4. Obravnava morebitnih novih ponudb za planirane investicije in investicijsko vzdrževanje.   
5. Predlogi in pobude. 
6. Razno. 
 
Prisotni na dnevni red nimajo pripomb in predlagani dnevni red je soglasno sprejet. 
 

 
Ad1) 

Člani sveta so se seznanili s sklepi prejšnje seje in jih tudi potrdijo.  
 

Ad2) 
-Sklep št.1/10/2015: Člani sveta KS RD v januarju skličejo sestanek na katerega  povabijo 
predstavnike MONG, bivšega podžupana Mitjo Trnika, strokovnega sodelavca na MONG 
Zorana Ušaja, prejšnjega in sedanjega direktorja podjetja Komunala  d.d., Andreja Miško in 
Darka Ličena, prejšnjega predsednika KS RD Valterja Vodopivca in predstavnike članov 
odbora CERO. 
Na sestanku se s strani MONG in podjetja Komunale d.d. pričakujejo konkretna pojasnila in  
predloge za rešitev problematike neplačanih odškodnin v preteklosti in predloge za prihodnje 
obdobje.  
Člani odbora za CERO pred sestankom članom sveta KS RD posredujejo primere reševanja 
tovrstne problematike v drugih občinah.  
 
Sklep soglasno sprejet.  

 
Ad3) 

-Sklep št.2/10/2015:  Člani sveta KS RD se na dan zbora krajanov v prostorih vojašnice na 
Ajševici zberejo najmanj eno uro pred pričetkom zbora.  
Posamične zadolžitve: Slavko Šuligoj priprava pogostitve; Denis Marvin ozvočenje; Tomaž 
Gregorič pribor za rezanje pršuta in led; Borut Hvalič dve posodi za vino; vsi člani sodelujejo 
pri pripravi in pospravljanju.  
Na srečanje krajanov predsednik povabi ženski pevski zbor Strmica, da prireditev obogatijo s 
krajšim nastopom. V zahvalo KS Rožna Dolina poravna račun za mesečni strošek 
zborovodje. 
 
Sklep soglasno sprejet.  

 
 
 



Ad4) 
-Sklep št.3/10/2015: Člani sveta KS RD so odločili, da se dodatno naroči še en zabojnik za 
pesek za območje Stare Gore pri najboljšem ponudniku.  
 
Sklep soglasno sprejet. 
 

Seja je bila zaključena ob 20.20 uri. 

Zapisala:                                                                       Predsednik KS Rožna Dolina 
Boža Loverčič Špacapan                                              Boštjan Komel 
 

 

Korespondenčna seja  1/2015 

Zaradi obsežnosti in zahtevnosti nekaterih vprašanj je bila sklicana izredna seja za 
obravnavo točk dnevnega reda 1. Korespondenčne seje (1/2015), v sredo, 15.12.2015 
ob 17. uri, kot nadaljevanje 10. seje. 

Prisotni: Boštjan Komel, Denis Marvin, Domen Šebenik, Miha Velikonja, Tomaž Gregorič, 
Aleksej Gorjup, Borut Hvalič. 

Odsotna: Boža Loverčič Špacapan (opravičeno), Slavko Šuligoj. 

 
Dnevni red: 
1. Obravnava dopisa in namere podjetja Petmar d.o.o. 
2. Prošnja za pomoč pri izvedbi 10. obletnice društva Upokojencev Rožna Dolina  
3. Izvajanje telesne vadbe v prostorih KS na Vipavski c. 16 B. 
 

Ad1) 
Družba Petmar d.o.o. (najemnik) želi čimprejšnji sestanek s svetom KS RD, zaradi svoje 
namere o predaji gostinskega lokala novemu najemniku. Zaradi navedenega se najemnik 
želi dogovoriti o možnosti prenosa najema oz. prenosa poslovanja lokala na novega 
nejemnika in predstaviti svoj vidik vloženih sredstev v objekt židovske kapelice. 

 
-Sklep št. 4/10/2015: Po posvetu pri pravni službi na MONG, bo svet KS na naslednji seji 
odločal o upravičenosti in morebitni kompenzaciji vloženih sredstev najemnika v sanacijo 
objekta na Vipavski cesti 16 B (židovska kapelica).  
 
Sklep soglasno sprejet.  

Ad2) 
Predsednica Društva upokojencev, Vera Košuta, je (telefonsko) zaprosila za pomoč pri 
izvedbi 10. obletnice društva. Za obeležitev obletnice so jim na MONG za  7.1.2016, odobrili 
brezplačno uporabo glavne sejne dvorane. Pričakujejo približno 100 udeležencev. Radi bi 
člane brezplačno pogostili. Strošek pogostitve naj bi znašal okoli 5 € na osebo. Imeli bodo 
tudi kulturni program.  
 
-Sklep št. 5/10/2015: Svet KS Rožna Dolina ne odobri pokritja stroškov pogostitve na 10. 
obletnici Društva upokojencev RD, saj je društvo v preteklosti prejemalo nesorazmerno 
visoko denarno podporo.  
 
Sklep soglasno sprejet.  



Ad3) 
Obravnava ponudbe za izvajanje telesne vadbe v zgornjih prostorih na Vipavski c. 16B.  
Predsednik opravi telefonski razgovor s predstavnikom ŠD Rekreativček. Zanimalo ga je, če 
podobna vadba v KS RD že poteka (da ne bi komu delali konkurence). Glede na to, da se 
podobna vadba v KS še ne izvaja, je bilo dogovorjeno, da posreduje ponudbo.  
Potreben bo tudi predhodni dogovor s podnajemniki (Petmar d.o.o.) glede souporabe 
sanitarij. Namero bi objavili na naših razpoložljivih medijih (spletna stran in oglasna mesta) in 
tako dobili odziv ljudi.  
 
-Sklep št. 6/10/2015: Predsednik se dogovori s predsednikom ŠD Rekreativček za objavo o 
nameri za izvajanje telesne vadbe v zgornjih prostorih na Vipavski c. 16 B. V kolikor bo 
zadosten interes krajanov, predsednik s ŠD Rekreativček sklene pogodbo za uporabo 
prostorov do konca sezone (31.5.2016). Uporabnina za prostor (čiščenje, poraba čistilnih 
sredstev, elektrike,…)  je določena na 7,00 € (brez DDV) na uro uporabe prostora. 
 
Sklep soglasno sprejet.  

 

Seja je bila zaključena ob 19.00 uri. 

 
Zapisal:                                                                       Predsednik KS Rožna Dolina 
Boštjan Komel                                       Boštjan Komel 

      

       


